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Postadress: Uppsala kommun, idrotts- och fritidsnämnden, 753 75 Uppsala  
Besöksadress: Stadshusgatan 2 
Telefon: 018-727 00 00 (Kontaktcenter) 
E-post: idrotts-fritidsnamnden@uppsala.se 
www.uppsala.se  
Click or tap here to enter text. 

Idrotts- och fritidsnämndens protokoll 
måndagen den 10 februari 2025 

Plats och tid  
Stadshuset KF-salen, klockan  15:00-18:00,  
ajournering klockan 16:20 – 16:34. 

Paragrafer  

1-16 

Justering 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av 
beslutsprotokoll. Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet. 

Protokollförare 

Anna Eriksson, nämndsekreterare 

 

  

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

mailto:idrotts-fritidsnamnden@uppsala.se
http://www.uppsala.se/
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Närvarande 

Beslutande 
 
Karolin Lundström (V), ordförande 
Maria Patel (S), 1:e vice ordförande 
Madeleine Andersson (M), 2:e vice ordförande 
Erik Boman (S) 
Annica Nordin Söderberg (S) 
Josefin Mannberg (S) 
Ziad Kassem (S) 
Per-Eric Rosén (MP) 
Marcus Jansson (M) 
Torkel Kjösnes (KD) 
Christer Öjdeby (SD) §§ 1 - 14 
Anton Wallgren (C) §§ 1 - 14 
Sören Gustafsson (L) 
Iris Olin (SD) §§ 15 - 16 
Karin De Afonseca (S) §§ 15 - 16 

Ej tjänstgörande ersättare 

Karin De Afonseca (S) §§ 1 - 14 
Julia Karlsson (S) 
Arad Rezaei (V) 
Göran Mattsson (UP) 
Iris Olin (SD) §§ 1 - 14 

Övriga närvarande 

Magnus Jansson, biträdande förvaltningsdirektör 
Ewa Wennmark, verksamhetscontroller 
Martin Halvarsson, ekonomicontroller 
Tuija Kulma, projektledare 
Amadeus Walldén, strateg 
Vili Yrjänä, verksamhetsutvecklare  
Anna Eriksson, nämndsekreterare 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 1 

Val av justerare samt justeringsdag 
 
Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att utse Madeleine Andersson (M) att tillsammans med ordföranden justera 
dagens protokoll den 14 februari 2025. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 2 

Fastställande av föredragningslista 
 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att fastställa utsänd föredragningslista med följande ändringar: 

- Inbjudan till seminarium om konstgräs läggs till under punkten 
Anmälningsärenden. 

- Information om webbinarium från Uppsala kommun läggs till under punkten 
Anmälningsärenden. 

- Göran Mattsson (UP) anmäler en fråga om Uppsala handikappförenings 
träningar på Fyrishov som läggs till under punkten Frågor från nämndens 
ledamöter 

- Madeleine Andersson (M) anmäler en fråga om pågående utredningar och 
projekt som läggs till under punkten Frågor från nämndens ledamöter 

- Madeleine Andersson (M) anmäler en fråga om uppföljning som läggs till under 
punkten Frågor från nämndens ledamöter 

- Punkten Deltagande konferens och möten ska behandlas före punkten 
Informationsärenden 

- Punkten Initiativärenden läggs till sist på dagordningen  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

 

§ 3 

Informationsärende 
 
Nämnden får information om aktuella verksamhetsfrågor.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 4  

Årsredovisning 2024 - bokslut och 
verksamhetsuppföljning 
IFN-2023-00143 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna upprättad uppföljning av ekonomi samt uppföljning av 
verksamhet per december 2024 enligt bilagda handlingar, 

2. att fastställa att redovisningen för ekonomi och verksamhet per december 2024 
inte föranleder nämnden att ändra i sina planer eller vidta andra åtgärder än de 
som redan vidtagits, samt 

3. att översända uppföljningen till Kommunstyrelsen. 

Sammanfattning 

Idrotts- och fritidsnämndens årsredovisning 2024 innefattar både nämndens 
uppföljning av ekonomiska bokslut, samt bedömning av hur nämnden nått de 
fokusmål och uppdrag som tilldelats nämnden samt en sammanfattad analys. 

Idrotts- och fritidsnämndens resultat per december är ett överskott på fem miljoner 
kronor. 

Idrotts- och fritidsnämnden bidrar fullt eller i hög grad till måluppfyllelse i samtliga 
fokusmål och bedömningen är att nämnden lyckats uppfylla ansvaret för sitt 
grunduppdrag under året. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 27 januari 2025 
• Bilaga 1: Sammanställd analys av nämndens verksamhet 
• Bilaga 2: Analys av ekonomiskt utfall per december 2024 
• Bilaga 3: Verksamhetsuppföljning per december 2024 – Uppföljning av 

inriktningsmål, nämndmål, uppdrag och åtgärder 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta i enlighet med utsänt förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 5  

Uppföljning av internkontrollplan per 
december 
IFN-2023-00142 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna uppföljningen av internkontrollplanen per december 2024 enligt 
ärendets bilaga 1 samt, 

2. att översända uppföljningen till Kommunstyrelsen. 

Sammanfattning 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutade den 18 december 2023 om en internkontrollplan 
för verksamheten 2024. Nämndens internkontrollplan utarbetades i enlighet med 
reglemente för intern kontroll i Uppsala kommun och dess helägda bolag. Planen 
syftar till att säkerställa att verksamheten bedrivs ändamålsenligt och 
kostnadseffektivt. I samband med delårsuppföljning och årsredovisning följs arbetet 
med internkontrollplanen för innevarande år upp. 

Granskningen avser sex kontrollpunkter varav en har följts upp med anmärkningen 
suboptimering av resurser och felaktiga prioriteringar, två med mindre anmärkningar 
och tre utan anmärkning. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 17 januari 2024 
• Bilaga 1, avrapportering av internkontrollplan per december 2024 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta i enlighet med arbetsutskottets förslag 
och finner att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 6  

Yttrande över remiss av kommunrevisionens 
granskning av samverkan mellan kommunen 
och dess bolag 
IFN-2024-00242 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att avge yttrande till kommunrevisionen enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

KPMG har, av Uppsala kommuns revisorer, fått i uppdrag att översiktligt granska 
kommunens och bolagskoncernens samverkan vid långsiktig planering. 

Kommunkoncernen ar överlämnat en granskning om det finns en ändamålsenlig 
samverkan mellan kommunstyrelsen, nämnder och kommunala bolag avseende större 
investeringar och exploateringsprojekt för yttrande senast 31 mars 2025. 

Utifrån genomförd granskning är kommunrevisionens samlade bedömning att det 
delvis finns en ändamålsenlig samverkan mellan kommunstyrelsen, nämnder och 
kommunala bolag avseende större investeringar och exploateringsprojekt. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 13 december 2024 
• Bilaga 1, Förslag till yttrande 
• Bilaga 2, Revisionsrapport – Granskning av samverkan 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta i enlighet med arbetsutskottets förslag 
och finner att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 7  

Svar på remiss om Uppsala kommuns policy 
och riktlinjer för upphandling och inköp 
IFN-2024-00251 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att avge yttrande till kommunstyrelsen enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

Den gällande policyn och riktlinjen för upphandling och inköp antogs av 
kommunfullmäktige i mars 2018 (KSN-2017-1989 § 60). Omvärldsläget har sedan dess 
föranlett förändringar på marknaden och därmed leveranser av tjänster och varor till 
Uppsala kommun. 
 
Kommunrevisionen har i sin granskning av kommunens upphandlingar och inköp 
2023, rekommenderat kommunstyrelsen att säkerställa att styrande dokument inom 
upphandlingsområdet är aktuella och tydliga. Kommunstyrelsen har mot denna 
bakgrund tagit fram ett förslag till ny policy och riktlinje för upphandling och inköp 
som skickats på remiss. Idrotts- och fritidsnämnden ges nu möjlighet att lämna 
yttrande på förslagen senast 28 februari 2025. 
 
Idrotts- och fritidsnämnden föreslås avge yttrande enligt ärendets bilaga 1 där 
nämnden ställer sig bakom förslaget till policy och riktlinje. 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad 2 januari 2025 
• Bilaga 1. Förslag, yttrande på remiss av policy och riktlinje för upphandling och 

inköp 
• Bilaga 2. Uppsala kommuns policy för upphandling och inköp – remissversion 
• Bilaga 3. Uppsala kommuns riktlinjer för upphandling och inköp -

remissversion 
• Bilaga 4, Nuvarande policy för upphandling och inköp 
• Bilaga 5, Nuvarande riktlinjer för upphandling och inköp 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Yrkande 

Madeleine Andersson (M) med instämmande av Marcus Jansson (M), Torkel Kjösnes 
(KD) och Anton Wallgren (C) yrkar att formuleringen ”För att uppnå ett gott 
näringslivsklimat BÖR icke vinstdrivande aktörer och sociala företag, små företag samt 
lokala företag ges förutsättningar att delta på goda villkor” läggs till i yttrandet. 

Karolin Lundström (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer utsänt förslag mot Madeleine Anderssons tilläggsyrkande och 
finner bifall för utsänt förslag. 

Ordföranden frågar nämnden om den beslutar i enlighet med arbetsutskottets förslag 
till beslut och finner att den gör så. 

Reservation 

Madeleine Andersson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 8  

Uppdragsavtal om verksamhetsdrift och 
bokning med Uppsala kommun arenor och 
fastigheter AB 
IFN-2025-00012 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna bifogade uppdragsavtal om verksamhetsdrift och bokning med 
Uppsala arenor och fastigheter AB, 

2. att ge kultur-, idrotts- och fritidsförvaltningens biträdande förvaltningschef 
mandat att göra redaktionella ändringar i avtalen samt bilagorna samt 

3. att uppdra till biträdande förvaltningschef att underteckna avtalen. 

Sammanfattning 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutade 2022 om servicenivåavtal för verksamhetsdrift, 
övriga anläggningar och bokningen. Avsikten var att nya, långsiktiga avtal skulle 
överenskommas till 2023. 

Parterna har sedan dess gemensamt arbetat på att ta fram förslag till nya avtal. Arbetet 
har resulterat i föreliggande förslag till uppdragsavtal för verksamhetsdrift samt för 
bokningen. 

Uppdragsavtalet för verksamhetsdriften är ett funktionsavtal som anger vilka 
funktioner som ska upprätthållas av uppdragstagaren. Vissa skötselmoment som för 
friidrottsanläggningar och isar har specificerats i en bilaga.  

Det pågår ett arbete med översyn av bokningen. Uppdragsavtalet har därför delats upp 
i verksamhetsdrift och bokning. Uppdragsavtalet för bokningen är mer detaljstyrt då 
arbetet i högre grad styrs av nämnden beslutade regelverk såsom boknings- och 
ordningsregler samt prislista. 

Förvaltningen föreslår att biträdande förvaltningsdirektör får mandat att göra 
redaktionella ändringar i avtalen och bilagorna.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 2025-01-22 
• Uppdragsavtal för verksamhetsdrift inklusive bilagorna 1 – 6 
• Uppdragsavtal för bokningen inklusive bilaga 6 (samma som ovan) 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta i enlighet med arbetsutskottets förslag 
och finner att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 9  

Matchhyresavtal Studenternas IK Uppsala och 
IK Sirius 
IFN-2025-00011 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna de bifogade förslagen till matchhyresavtal med IK Sirius och IK 
Uppsala, 

2. att ge kultur- idrotts- och fritidsförvaltningens biträdande förvaltningsdirektör 
mandat att göra redaktionella ändringar i avtalen samt bilagorna samt 

3. att uppdra till biträdande förvaltningsdirektör att underteckna avtalen 

Sammanfattning 

Matchhyresavtalen på Studenternas fotbollsarena reglerar föreningarnas tillgång till 
arenans utrymmen och funktioner samt rättigheter och skyldigheter i samband med 
bokning av hemmamatcher. Avtalen med föreningarna med hemvist på Studenternas 
har löpt ut och behöver förnyas inför kommande fotbollssäsong. 
 
De nya avtalen liknar de tidigare med undantaget att det, i de nya avtalen, finns en 
möjlighet att överlåta avtalen till en annan part inom kommunkoncernen. Detta på 
grund av en pågående översyn av ansvar och modell för uthyrning av Studenternas 
fotbollsarena som ska återrapporteras till Kommunstyrelsen under våren, senast i maj 
2025. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad den 27 januari 2025 
• Bilaga 1, Förslag till matchhyresavtal IK Uppsala 
• Bilaga 2, Förslag till matchhyresavtal IK Sirius 
• Bilaga 3, Bilaga 1 till matchhyresavtal, Arenans sektioner 2025 
• Bilaga 4, Bilaga 2 till matchhyresavtal, Gränsdragningslista för 

matchevenemang 
• Bilaga 5, Bilaga 3 till matchhyresavtal, Boknings- och ordningsregler i idrotts- 

och fritidsanläggningar 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta i enlighet med arbetsutskottets förslag 
och finner att nämnden beslutar så. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 10  

Yttrande över förslag till Plan för innerstaden 
IFN-2024-00244 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att till kommunstyrelsen avge upprättat yttrande daterat 4 februari 2025 avseende 
förslag till Plan för innerstaden. 

Deltar ej 

Anton Wallgren (C) deltar inte i beslutet. 

Sammanfattning 

Plan för innerstaden är på remiss mellan 20 november 2024 till 14 februari 2025. 
Idrotts- och fritidsnämnden har givits möjlighet att inkomma med ett remissyttrande 
på Plan för innerstaden under remisstiden. 

Plan för innerstaden är en del av Uppsalas översiktliga planering och ger långsiktiga 
riktlinjer för utvecklingen av stadskärnan. Målet är att skapa ett levande centrum i 
mänsklig skala med fokus på hållbarhet, folkliv, handel och tillgänglighet. Planen 
betonar innerstadens roll som mötesplats och målpunkt för invånare och besökare, 
med prioritering av gång, cykel och kollektivtrafik samt utveckling av offentliga rum 
och gröna miljöer.  

Plan för innerstaden är indelad i tre övergripande fokusområden; rörelse, plats och 
park samt bebyggelse ur vilka strategier och riktlinjer redovisas.  

Plan för innerstaden är en del av Uppsalas översiktliga planering och ska vara till 
praktisk hjälp i skilda planeringsprocesser för det centrala stadsområdet. Den ger en 
långsiktig inriktning för hur innerstaden ska utvecklas.  

Plan för innerstaden har stöd i gällande översiktsplan och fördjupar översiktsplanens 
vägledning men är ingen fördjupad översiktsplan. Planen redovisar därför inga 
miljökonsekvenser eller miljökvalitetsnormer. Aktuella riksintressen behandlas endast 
översiktligt. Här hänvisas i stället till gällande översiktsplanen. När en ny översiktsplan 
beslutas, enligt tidplan år 2028, kommer Plan för innerstaden att integreras i 
översiktsplanen.  
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Plan för innerstaden är ett viktigt kommunalt planeringsdokument och ska ge 
vägledning för kommunens ställningstaganden angående innerstadens utveckling. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad den 23 januari 2025. 
• Bilaga 1, förslag till yttrande över förslag till Plan för innerstaden. 
• Bilaga 2, Plan för innerstaden, remissversion 

Yrkande 

Madeleine Andersson (M) med instämmande av Marcus Jansson (M) och Torkel Kjösnes 
(KD) yrkar att lägga till följande i nämndens yttrande gällande Plan för innerstaden) 

1. Att det i planen ska framgå att tillgänglighet för alla trafikslag är nödvändigt 
och att alla ska kunna nå sina målpunkter 

2. Att markparkeringar för kortare besök ska finnas kvar 
3. Att Uppsala kommun testar markanvisningar med inriktning mot traditionell 

arkitektur i nybyggnation i innerstaden 
4. Att på sida 17 under ”Tillgänglighet och gåvänlighet” lägga till ”Uppsalabon 

måste ha enkelt att ta sig till och runt i innerstaden och ett hela-resan-
perspektiv behöver säkerställas” 

5. Att planen kompletteras med förslag på förenklingar för näringslivet för att 
skapa en mer levande stad och bättre förutsättningar för näringslivsetablering. 

6. Att innerstaden även fortsatt ska ha möjlighet för biltrafik på Kungsgatan, 
Stationsgatan och Väderkvarnsgatan 

7. Att spårväg inte byggs i Uppsala 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan ta ställning till samtliga tilläggsyrkanden 
tillsammans och finner att nämnden godkänner den beslutsgången. 

Ordföranden frågar därefter om nämnden avslår Madeleine Anderssons m. fl 
tilläggsyrkanden och finner att den gör det. 

Ordföranden frågar därefter om nämnden bifaller arbetsutskottets förslag till beslut 
och finner att nämnden bifaller det. 

Reservation 

Madeleine Andersson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för sina egna yrkanden. 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Särskilt yttrande 

Göran Mattsson (UP) anmäler följande särskilda yttrande: 

Vi vill härmed lämna vårt yttrande gällande Plan för innerstaden. Vi anser att vissa delar 
av planen riskerar att försvåra stadens trafikflöde och ekonomiska utveckling. Därför 
förespråkar vi justeringar som möjliggör en mer flexibel och näringslivsvänlig 
stadsutveckling. 

 1. Nej till två nya broar över Fyrisån 

Planen innehåller förslag på nya broar över Fyrisån för att förbättra gång- och 
cykeltrafiken. Vi anser dock att detta är en onödig kostnad som riskerar att påverka 
stadsmiljön negativt och utan uppenbar nytta för trafiksystemet. Dessutom innebär 
byggandet av dessa broar en betydande kostnad utan att det finns en tydlig plan för hur 
de ska förbättra den totala trafikstrukturen. 

 2. Nej till spårväg – förespråkande av BRT-bussar 

Spårväg är en dyr och utrymmeskrävande lösning som begränsar flexibiliteten i 
trafiksystemet. Eftersom spårvägen kräver egna banor kan andra fordon inte nyttja 
dessa, vilket skapar barriärer i stadsmiljön. Vi förespråkar istället Bus Rapid Transit (BRT), 
som erbjuder en kostnadseffektiv, snabb och flexibel lösning. BRT-bussar kan anpassas 
till befintlig infrastruktur och levereras inom kortare tid än en spårväg. Genom att 
investera i en utbyggd BRT-infrastruktur kan vi erbjuda hög kapacitet utan de nackdelar 
som spårväg medför. 

 3. Näringslivsvänlig stad 

För att Uppsala ska kunna fortsätta att vara en attraktiv plats för företagande krävs en 
trafikplan som gynnar näringslivet. Vi förespråkar en lösning där biltrafiken fortfarande 
har tillgång till centrala delar av staden, samtidigt som leveranser och pendling 
underlättas. Att begränsa tillgängligheten för fordon genom att införa fler gågator och 
spårväg riskerar att hämma stadens ekonomiska tillväxt och göra det svårare för företag 
att bedriva sin verksamhet. Vi ser redan en tendens att företag flyttar från city på grund 
av att deras kunder inte kan komma till dem med bil. Vi anser att det är en oroande 
utveckling som riskerar att påskyndas av den föreslagna planen. 

 4. Hastighetsbegränsning på 20 km/h istället för gåfartsgator 

Istället för att omvandla stadskärnan till gåfartsgator, vilket skulle kräva omfattande 
ombyggnationer, föreslår vi att hastigheten begränsas till 20 km/h. Detta skulle minska 
genomfartstrafiken och öka säkerheten, samtidigt som den befintliga infrastrukturen kan 
bevaras. Gående och cyklister kan fortsatt ges prioritet, men utan att det påverkar 
framkomligheten för andra transportmedel negativt. 
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 5. Lös trafiklederna och köerna innan avstängningar i city 

Innan man påbörjar avstängningar av gator i innerstaden bör kommunen säkerställa att 
trafiklederna runt stadskärnan är fullt fungerande och att köproblemen har åtgärdats. 
Att först stänga av gator utan att erbjuda fungerande alternativa vägar riskerar att 
skapa ännu större trafikproblem och försämra framkomligheten både för privatpersoner 
och näringslivet. 

 6. Bygg nya delar av staden med klassicistisk arkitektur 

Vi måste våga bygga nya delar av staden med klassicistisk arkitektur. Detta är mycket 
populärt bland både medborgare och besökare. Den modernistiska och 
postmodernistiska arkitekturen har alltför länge varit helt dominerande i Uppsala och 
har påverkat stadsbilden negativt. Genom att återinföra klassicistiska och tidlösa 
byggnadsstilar kan vi skapa en mer estetiskt tilltalande och harmonisk stadsmiljö som 
speglar Uppsalas historiska arv och uppskattas av invånarna. 

 Slutsats 

Vi uppmanar beslutsfattarna att: 

1. Avstå från att bygga två nya broar över Fyrisån. 

2. Stoppa planerna på spårväg och istället investera i BRT-bussar. 

3. Säkerställa att trafikplanen gynnar näringslivet och företagens transportbehov. 

4. Införa en hastighetsbegränsning på 20 km/h istället för att bygga om gator till 
gåfartsgator. 

5. Förbättra trafiklederna och minska köbildningen innan några gator i city stängs av. 

6. Våga bygga med klassicistisk arkitektur för att skapa en attraktiv och tidlös stadsmiljö. 

 Vi ser fram emot att dessa förslag tas i beaktande och att Plan för innerstaden anpassas 
för att bättre möta Uppsalas behov av en fungerande och välbalanserad stadsmiljö. 

 

Anton Wallgren (C) anmäler följande särskilda yttrande: 

Centerpartiet är överlag positiva till planförslaget för Uppsalas innerstad men ser behov 
av förtydliganden och ytterligare åtgärder.  

Det saknas en tydlig strategi för att uppnå klimatneutralitet till 2030. Det behövs också en 
mer genomtänkt och tydlig näringslivsstrategi för handel och företagande i innerstaden, 
bl.a. med tydligare handelsstråk och bättre information till näringsidkare. 

För att göra innerstaden mer tillgänglig för alla efterlyses bättre anpassningar inte minst 
för barn, äldre och personer med funktionsnedsättningar. Barn- och 
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tillgänglighetsperspektivet måste således få större fokus i stadsutvecklingen. För att 
möta stadens växande behov kan högre byggnader accepteras. Trädkrontäckning bör 
öka och fler parker bör utvecklas för en mer trivsam och miljövänlig innerstad.  

Centerpartiet förespråkar fler infartsparkeringar och en begränsning av 
genomfartstrafiken för att öka trivseln och tillgängligheten i staden. Mer bör göras för att 
skapa en mer levande och attraktiv stad. Kulturljudzoner kan t.ex. införas på Vaksala 
torg, i Ekonomikumparken och Stadsträdgården, där evenemang kan hållas med färre 
restriktioner. 

Centerpartiet har förordat att behovet av en kapacitetsstark kollektivtrafik bör lösas med 
ett system med Bus Rapid Transit (BRT). Även stadsnoden Gränby och staddelsnoden 
Stenhagen bör anslutas till den kapacitetsstarka kollektivtrafiken, vilket system som än 
väljs. Det krävs också lösningar för att förbättra trafikflödet, exempelvis genom mindre 
cirkulationsplatser i stället för trafiksignaler. Cykel- och gånginfrastruktur bör utvecklas 
med sammanhängande prioriterade stråk. 

I övrigt hänvisar vi till Centerpartiets remissvar och återkommer med våra 
ställningstaganden i kommunstyrelsen. 
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§ 11  

Anmälningsärenden till idrotts- och 
fritidsnämnden 10 februari 2025 
IFN-2025-00007 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lägga inkomna anmälningsärenden till handlingarna. 

Sammanfattning 

Till idrotts- och fritidsnämndens sammanträde 10 februari 2025 anmäls följande: 
 

• Protokoll från idrotts- och fritidsnämndens arbetsutskotts sammanträde 3 
februari 2025 

• Protokoll facklig samverkan och skyddskommitté KIF 11 december 2024 
• Protokoll facklig samverkan och skyddskommitté KIF 16 januari 2025 
• Inbjudan Webbinarium från Uppsala kommun, strategiskt forum barn och 

unga - Hur jobba mer hälsofrämjande 
• Inbjudan Nordic Arena Service Seminarium Framtidens konstgräs 3 mars 2025 

 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad den 7 februari 2025  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta i enlighet med utsänt förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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§ 12  

Delegationsbeslut till idrotts- och 
fritidsnämndens sammanträde den 10 
februari 2025 
IFN-2025-00005 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna redovisningen av idrotts- och fritidsnämndens delegationsbeslut 
och lägga förteckningen till handlingarna. 

Sammanfattning 

Till nämndens sammanträde den 16 december 2024 anmäls delegationsbeslut enligt 
bilaga 1, Delegationsförteckning Idrotts- och fritidsnämnden 2024-11-28 – 2025-02-04. 
 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad den 7 februari 2025 
• Bilaga 1, Delegationsförteckning Idrotts- och fritidsnämnden 2024-11-28 – 

2025-02-04. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om nämnden kan besluta i enlighet med utsänt förslag och finner 
att nämnden beslutar så. 
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§ 13 

Deltagande konferens och möten  

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att utse Tilde Lind (C) att delta i konferensen Träffpunkt idrott i Göteborg den 
11 – 13 mars 2025 i stället för Madeleine Andersson (M) som fått förhinder. 
 

2. att utse Göran Mattsson (UP) och Christer Öjdeby (SD) att delta i seminarium 
om konstgräs med Nordic Arena Service den 3 mars 2025. 

Sammanfattning 

Nämnden har fått inbjudningar till ovan konferenser som återfinns under 
Anmälningsärenden. Nämnden utsåg tidigare Madeleine Andersson (M) att delta i 
Träffpunkt idrott men hon har nu fått förhinder. 

 

 

 

 
  



Sida 24 (26) 

 

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2025-02-10 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 14 

Informationsärenden 
 

På sammanträdet får nämnden information om följande:  

• Arena Management  

Följande informationsärenden bordläggs: 

• Kompetensförsörjningsplan  
• Info om hur Studenternas har nyttjats 
• Firandet av idrottsliga prestationer 
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§ 15 

Frågor från nämndens ledamöter 
 

• Fråga om Uppsala handikappförenings träningar på Fyrishov från Göran 
Mattsson (UP): Ewa Wennmark besvarar frågan.  
 

• Fråga om mötesordning vid arbetsutskott och nämndsammanträden från 
Madeleine Andersson (M), Marcus Jansson (M), Johannes Thernström (M), Tilde 
Lind (C), Anton Wallgren (C) och Torkel Kjösnes (KD): Frågan bordläggs och 
besvaras på kommande sammanträde.  
 
 

• Fråga om pågående utredningar och projekt från Madeleine Andersson (M), 
Marcus Jansson (M), Johannes Thernström (M), Tilde Lind (C), Anton Wallgren 
(C) och Torkel Kjösnes (KD): Frågan överlämnas till förvaltningen för 
besvarande på kommande sammanträde.  
 

• Fråga om uppföljning av höstens initiativ och frågor från Madeleine Andersson 
(M), Marcus Jansson (M), Johannes Thernström (M), Tilde Lind (C), Anton 
Wallgren (C) och Torkel Kjösnes (KD): Frågan överlämnas till förvaltningen för 
besvarande på kommande sammanträde.  
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§ 16 Initiativärenden 
 

• Initiativärende om att hylla Armand Duplantis från Christer Öjdeby (SD) och Iris 
Olin (SD) anmäls. 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 

 

• Initiativärende om att tillgängliggöra Fritidsbanken för fler från Madeleine 
Andersson (M), Marcus Jansson (M), Johannes Thernström (M), Tilde Lind (C), 
Anton Wallgren (C) och Torkel Kjösnes (KD) anmäls. 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
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